
 

 中華基督教會蒙黃花沃紀念小學 

非華語學童中文小組通告 

敬啟者： 

本校為了幫助非華語學童提升中國語文水平，特別運用從教育局的加強支援非華語學生的中文學

與教額外撥款開設免費中文學習小組－「中文小奇兵」。本年度課程由基督教協基會元朗社會服務中

心的註冊融合教育老師及社工擔任導師，以小組方式上課及配合相關的活動。本課程將由 22/10 開始

上課，全年共 18 節。  貴子弟已被挑選參加上述課程及活動，請督促 貴子弟依下列上課日期及時

間準時上課；如遇上停課，請留意 eClass 內的相關訊息。請家長於十月十五日(星期五)前填妥回條回

覆是否讓 貴子弟參加上述課程，如有查詢，請聯絡李秀茹主任/楊詠如老師。課程細則詳列如下： 

 

In order to improve the Chinese of non-Chinese students, our school is going to provide a Chinese 

enrichment course for students from 22/10/2021 to 13/5/2022 for free, for a total of 18 lessons. Please sign 

the reply slip before 15/10/2021. In case of any amendments, please pay attention to messages sent through 

eClass. For any enquiries, please contact Ms Li/ Ms Yeung. The details of the course are as follows: 

 

一. 上課日期 Date： 

[上學期] 1st term] 逢星期五 Fri，共 9 節 lessons) 

2021 年 22/10, 5/11, 12/11, 19/11, 26/11, 3/12, 10/12 

2022 年 14/1, 21/1 

[下學期] 2nd term] 逢星期五 Fri，共 9 節 lessons) 

2022 年 11/2, 25/2, 4/3, 11/3, 18/3, 8/4, 29/4, 6/5, 13/5 

 

二. 上課時間 Time：[半日課堂]下午 2:00 至下午 3:00（For half-day school from 2:00 p.m. to 3:00p.m.) 

 

三. 上課地點 Venue：家中 Zoom 網課 (Zoom at home)  

    

*會議 ID 及密碼將在開課前通知 (Meeting ID and password will soon be sent before the lessons) 

 

 

此致 

貴家長 

      校長                      謹啟 

       _______________________      

       劉  仲  宏 

二零二一年十月八日 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

回     條 Reply 

 

敬覆者：閱十月八日來函，有關貴校「中文小奇兵」課程及活動，本人   (*請以‘’表示) 

(I have already read the above information of the enrichment course for non-Chinese students. Please tick...) 

 

□不同意 讓子女參加。(Disagree to attend lessons) 

□同意  讓子女參加，並會督促子女依時上課(Agree to attend lessons punctually) 

 

此覆 

蒙黃花沃紀念小學劉校長 

(    )班學生______________________ 

                                                        (Class)         (Student’s name) 

 

家長簽署：_____________________ 

                                                          (Parents’/Guardian’s signature) 

二零二一年十月八日 
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